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Skovparken afd. 14 

Referat for bestyrelsesmøde d. 13/6-23 
 

Sted:  Skovbyhus  

Tilstede:  Jette, Karina, Charlotte, Knud, Kay, Leif & Nadia  

 

1. Valg af ordstyrer  

- Jette er valgt 

2. Siden sidst  

3. Godkendelse af referat  

- Referatet er godkendt 

4. Fra formanden 

- Byggemøde, status på hvad der sker, hvad der er startet op og hvad der snart starter ift. 

Infrastrukturplanen.  

- Nyttehaverne er startet op, alle nyttehaver er lejet ud, der er allerede begyndt at komme 

en venteliste.  

- Der er kommet et nyt briksystem som er blevet afprøvet på Marslevvej i enhed 60. Det 

nyes system har været i gang i ca. et år nu og det fungerer godt. Dette resulterer i at der 

vil ske en udskiftning af brikker løbende i hele Skovparken hen over de næste par år. 

- Der er kommet gule-krydser uden for Skovbyhus.  

- I morgen skal bestyrelsen i Rottefælden og der bliver planlagt samkørsel. 

- Bestyrelsen holder ferie i juli måned. 

5. Evt.  

- Næste møde d. 8/8-23 kl. 19.00, med rengøring først.   

- Ny dato for oprydnings dag bliver d. 8/8 kl. 19.00.  

- Snak om nye storskralds pladser, på Marslevvej nogle beboere har klaget over den nye 

ordning.   

 

Referat skrevet af Nadia  

 


